

聖堂報告

常年期第二十二主日

03/09/2023

1. 2023-2024 年度聖堂「中，英文主日學」、「成人慕道班」及「普通話慕道班」，現正開始接受報名，有興趣報名人士，可用以下方式索取表格：
 - 1.1 聖堂網站下載 www.stignatiuschapel.org
 - 1.2 來電聖堂辦事處以郵寄索取：
電話：2359-4407 傳真：2780-3285
2. 2023 年九龍區「明愛賣物會」定於 11 月 12 日（星期日）在長沙灣遊樂場舉行；本堂當日將設有攤位，現呼籲教友捐贈物資，提供是次活動作遊戲或義賣用途！如有查詢，請與本堂辦事處聯絡。
3. 本堂對外義工服務團隊「主伴同行小組」，將開展探訪獨居人士服務，為傳承耶穌關懷身邊有需要弟兄姊妹的教導。如果教友有認識獨居人士，可到聖堂辦事處登記有關資料。聖堂在獲得有關人士同意後，神父及兩位教友義工，將會定時探訪有關人士及給予慰問。
另外，「主伴同行小組」將於 9 月 24 日主日下午，到黃竹坑安貧小姊妹安老院為長者舉辦「主伴長者慶中秋」活動，為安養院 60 多位長者及服務人員預先慶祝中秋節。有意支持是次服務教友，可向聖堂辦公室查詢。天主保佑！

上述所有報告，已張貼於聖堂正門及辦公室外報告板，並已上載於聖堂網頁，歡迎各位查閱。主佑各位！

St. Ignatius Chapel Announcement
The Twenty-second Sunday in Ordinary Time
3th September 2023

1. The Chinese and English Sunday Schools, the Chinese Catechism and Putonghua Catechism Classes of 2023-24 are now inviting applications. Application forms can be obtained via the following methods:
 - 1.1 by downloading from the chapel website www.stignatiuschapel.org,
OR
 - 1.2 by calling the chapel office to receive one by post
(phone: 2359-4407 or fax 2780-3285)
2. The “Caritas Charity Bazaar 2023” for Kowloon District will be held on 12 November (Sunday) at Cheung Sha Wan Playground. Our Chapel will have a booth on that day, and we are now appealing to parishioners to donate materials for this event for games and charity sales. Please contact our Chapel Office for more information.
3. Our chapel’s external volunteer service team (Companion in Lord voluntary group) will carry out visits to people living alone to pass on Jesus' teaching on caring for brothers and sisters in need.

If any parishioners know people who live alone, they can register the relevant information at the Chapel Office. With the consent of the persons concerned, the parish priest and two lay volunteers will visit the people concerned regularly and offer their assistance and care.

In addition, on the afternoon of 24 September, our volunteer service team will organize the "Mid-Autumn Festival for the Elderly" activity for the elderly at the Little Sister Elderly Home in Wong Chuk Hang, to celebrate the Mid-Autumn Festival in advance for more than 60 elderly and service staff of the nursing home. Those interested in supporting the service may contact the Chapel Office. God Bless!

The above announcements have been posted on the chapel website for reference.